
Grundejerforeningen Gefion 

Referat af bestyrelsesmøde 4. marts 2024 

Tilstede: Frank, Nicklas, Lise, Svend og Peter (ref. Og vært) 

1 Økonomisk status v. Svend Intet at bemærke. Budget 2024 blev gennemgået. 

2 Veje og fortove v. Lise Der graves på Milanovej mhp. tømning af et elkabel for køleolie. Det 
går nogle meter ind i vores forening og forventes ikke at give 
problemer. 
Bestyrelsen tager på besigtigelsestur på Envej mhp. vurdering af 
renoveringsbehov. 

3 Ansvar for vejbrønde Bestyrelsen stiller forslag om ændring af vedtægternes §5 om ansvar 
for vejbrønde, da der er tvivl om forsikringsdækningen af brønde 
uden stik til bygninger. 

4 Klimatilpasning på Engvej AB Viben, der ejer ca. den anden halvdel af Engvej ønsker ikke at gå 
videre med HOFOR-projektet. Bestyrelsen kan ikke forestille sig der 
på den baggrund er stemning for at gå videre, så det bliver en 
orienteringssag på generalforsamlingen. 

5 Fællesdrev til bestyrelsen Det vil være nyttigt at have et fællesdrev til bestyrelsens arbejde. 
OneDrive er bedste løsning, men i den dyre ende. Vi undersøger 
GoogleDrive som er gratis. 

6 Generalforsamling 2024 Peter og Liser genopstiller ikke. Vi skal ud og finde nye kandidater. 

7 Næste møde  1. april 2024 kl. 19 hos Lise. 
 


